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Geachte leden van de gemeenteraad van Venlo,

Onderwerp: situatie §U Yelden

Velden, 30 augustus 2023

Brede Maatschapreliike Voorzienins

Ruim tien jaar geleden is de gemeente Venlo gestart met de ontwikkeling van de Brede

Maatschappelijke Vcorziening {BMV} ín Velden- Een o*tmoetinËsentrum vsr o-a. spo( cultuur,
onderwijs, bibliotheek en de KBO" De 8MV is open sirds januart 2015.

5V Velden ís een bmniverenigingi met 7 verenigingen, bijna 1.000 Íeden en heeft als doel de

bevordering van de heoefening van recreatiere spcrt en het khartigen van de gerneenschappelijke

belangen van de verenigingen.

Onderdeel van de BMV is het sport - en cultuurcafe. Dit café dient ook als kantine voor alle

verenigingen die gebn-rik rnaken van de BMU ea de spcrtvelden" Door de gemeente Venlo is besloten

dat de voorrnalige IVG kantine moest uerdw§nen cmdat dit een te grote csncurrënt yoor het sport -
en cultuurcafé zou worden- Omdat de verenigirg hierdmr stnrsturele inkou'lsten zau rnissery is

vanuit de gemeente aangegeven dat 5V Velden een jaarlijkse vergoeding uit de níeuwe horeca

gelegenheid zou ontvangen ter hoogte van € 21-20O {dit kwam overeen met de opbrengsten uit de

vo*xrnalige iVS ka*ti*el- Op basis van dezE afspraak zij* de teden van §\I Velden destljqls colc, zij het
§choonrcetend, akkacrd gegaan met lret opgeven na* hun eigen kantine.

SCC en SGDV/commerciële exploitant

De gerneente heeft de Stichtirg Gemeenschapshuis de Vïlgaard {S§DV} opgenicht Deze stichting is

verantwoordelilk lmr de exploitatie en het kheer rran h=t gemenschapsgedeelte van het gebouw

en legt verantwoording af aan de gemeente.

Aangezien er net vóór de opening van de tstuïV nog geen expbitant was vsor de BMV heeft SV Velden

in het belang van de gemeenschap erï qp verzoek tran de gemeer-ite uÍteindelijk zelf de exploÍtatie van

het horeca-gedeelte op zich gerulnren- Fllenreor werd de zef&tandíge entiteit SFrt- en Cultuurcafé

de Vilgaard {SCC) opgericht. Hierdoor kon de reeds eerder genoemde vergoeding rechtstreeks

verrekend worden zonder tussenkomst van een verhuurder, het Sport- en Cultuurcafé was immers

een onderdee! van §V Velden. En dat g*beurde da* ook tot en rnet 201§-



De samenwerking tussen het SCC en de SGDV verslechterde. De gemeente heeft een aantal keren

getractrt om te berniddelen want de S€DV handelt imrners in opdracht nan de tsEmeente. ïjdens de

corona crisis kwam SCC {en daarmee 5V Velden} in financieel Ewaar lreer doordat het §part en

Cuttuur Café dicht rras. Nadat hef SCC aan §GDY woeg orn oornpensatie (in liin rnet de ric]rtliinen van

het rijk i.v.m. de Corona pandemie), werd door SGDV aangegeven dat dat niet aan de orde was. ln

tegenstelling tot een financíëte handreikirqg ontuing het SCC een hrief waarin het huurcontract werd
opgezegd.

SDv is","ei',rlgensop zmkgegaan naarsen nierre aqpkihnt, hierbij zouden de lopende aBpraken
(de eerder genoemde jaarlijkse compensatie en speciale inkoopafspraken voor grote evenementen)
gerespectee rd rrorden.
SCC heeft destlids irerzocftt orn in aen woeg stadÍurn rnet de nmge[iike nieunre exploitant in contact
te worden gebracht om zodoende goede afspralcen te nraken sver de financiÉte - en operatiorrele

zaken. 5V Velden was dan ook zeer verrast dat SGDV een commerciële exploitant ('t Wapen van

Velden) heeft gevonden. Verrast omdat dit volledig in strijd is met het door de gemeente Venlo
ya*iestele bcf,eid orn @*e niet mmmcieel te 4o[hren. Daarnaast

zijn wi! verrast omdat niemand &toqezegde€ 2tr.2mwil afdragen àan SV Velden en dat is tegen

alle afspraken in. In feite gaat hier dus ge*m@dd ÍExrr Gem mnmerciHe Ssitalrt.
De sportvereniging zit met een gigantisch financieel probleem als deze werkwijze gecontinueerd

wordt. Dit leidt binnen een aantal iaren tot !rc* Srote financiële onzek*vkid nan §í Velden en

daarmee een onzekere toeksÍnst- lnkonsten uit ka*tine {die 5ïí Velden heeft opgegarcn in ruil voor

een rrastgestelde mininrale tt'idrage uit & EMV lpreca inkmmten!, sponsorirgencontrtbutie ziin de

drie pijlers waarop elke sportvereniging financieelgestoeld is. Het weghalen van een pijler leidt tot
een instabiele en {firmrreiel} onzekere toekornst.

Gesprekken semegnte

Reeds enkele jaren zijn we met de gemeente Venlo in overleg over bovenstaande. De samenwerking

is zéér mseizaam en wii umrden vooí ons gevoel niet rerieus genoínen" Steeds maar weer worden
afspraken niet nagekomen en dat terw"$l lmt belarq van de leefbaarheid van Velden iuist gediend is

m€t samËnwerking. Er wordt gescherrnd rnet iuridis,h $iet waterdrchte a&praken, dit tegenorer een

vrijwilligersorganísatie díe ten tíjde van het creëren van de BMV wel aan de wieg stond van succes en

die dstiids zijn So€d loper* kantire in het belang nan de gerneensc*rap heeft ogegeven" ln het
belarg van de ge*nen*pp en de leefuarheid van de {spnt}kern Velden is het noodzakelijk dat we

serieus worden Ser!CImen ert dat ons plublem mrdt cpgelosl Dit berffit het rmissen mn de horeca-

inkomsten ad. € 21.2ffi.

Laat dulÍdeliik ziin dat hetrorenstaande een ge{ols isryan het niet nakomen uan a&praken. Zelfs nu

rxoggeeftwethou&r§rneetsaandatSYValdengeem finrancieel probbern Msmdatwe in tet
kader van duurzaamheid middelen krijgen. Net als alle verenigingen is dít een extra. Waar het om
gaat is dat de gemeente Ven&s i* strijd rnet eigen helekt een €Í)mmercËle exploitant heeft gevonden

waardoorergemeenseftapsgelden rietopdeluÍste plekterccht kanen. Daarnaastuoelen wij ons

niet gesteund en m$eten rrij al geruirne tijd e*ergie steken in een'g*echf Ínet de gemeente in
plaats van het verder brengen van de vereniging en de gemeenschap van Velden.

Bijgevoegd treft u de brief aan die wij in maart j.l- naar wethouder Smeets hebben gestuurd.



Aangezien de gesprekken hierover niet tot de resultaten leiden die Velden verdiend spreken wij u als

ome nolk*rertegenxmr@ers aan met het verzek om te helpen in het belang van Velden en de

BMV.

Wij betreuren het dat wij u en de media moeten benaderen maar wij zien dit helaas als enige

mogeliiktrcid om sÍls geluid te hen horen.

lfiíii zullen in ieder gwd de griffier verzoeken om tijdens een madsrcrgadering in te spreken.

R. Theelen / voorzitter a.i.

Namens Raad Van Advies en alle sportafdelingen.


